
Z A P I S N I K

sastavljen 14.02.2025. godine na sjednici Općinskog vijeća Općine Breznica koja je
održana u prostorijama Općine Breznica.

Sjednica  je  sazvana  putem elektroničke  pošte  Pozivom KLASA: 024-01/25-01/01,
URBROJ: 2186-23-01-25-1 od 05.02.2025. godine.

Sjednici su nazočni:
1. Nikola Podoljnjak, potpredsjednik Općinskog vijeća,
2. Ivan Andrašek, potpredsjednik,
3. Jadranka Bahlen,
4. Mario Marenčić,
5. Nikolina Fišter.

Sjednici  nisu  nazočni  predsjednik  Općinskog  vijeća  Tomislav  Ledinski  i  vijećnici
Ivana Lendl Trglačnik, Petar Andrašek i Stjepan Brglez, koji su opravdali svoj izostanak.

Ostali nazočni:
1. Stjepan Krobot, načelnik Općine Breznica,
2. Stjepan Šafran, pročelnik,
3. Marko Futač, viši referent i voditelj zapisnika.

Sjednica  se  tonski  snima  putem snimača  (aparat  AVerMedia  ExtremeCap  910),  o
čemu su vijećnici upoznati.

Zbog odsutnosti predsjednika Općinskog vijeća sjednicu vodi potpredsjednik Nikola
Podoljnjak.  Potpredsjednik  otvara  sjednicu  u  18:00  sati  i  pozdravlja  sve  prisutne.
Potpredsjednik konstatira da postoji kvorum za donošenje odluka i potvrđuje da su vijećnici
primili materijale za sjednicu poslane putem elektroničke pošte.

Potpredsjednik Nikola Podoljnjak otvara raspravu o zapisniku sa sjednice Općinskog
vijeća održane 18.12.2025. godine.

Primjedbi na zapisnik nema te se zapisnik prihvaća jednoglasno.

Potpredsjednik Općinskog vijeća Nikola Podoljnjak predlaže slijedeći

D N E V N I   R E D

1. Odluka o porezima Općine Breznica,
2. Odluka o visini poreznih stopa godišnjeg poreza na dohodak Općine Breznica,
3. Odluka  o  povjeravanju  ili  prijenosu  poslova  utvrđivanja,  evidentiranja,  nadzora,

naplate i ovrhe radi naplate općinskih poreza Općine Breznica tokom 2025. godine,
4. Odluka  o  raspoređivanju  sredstava  za  redovito  godišnje  financiranje  političkih

stranaka iz Proračuna Općine Breznica za 2025. godinu,
5. Razno.

Dnevni red je prihvaćen jednoglasno.



Toč. 1)
Odluka o porezima Općine Breznica

Potpredsjednik Općinskog vijeća Nikola Podoljnjak  poziva pročelnika  da obrazloži
ovu točku dnevnog reda. Pročelnik obrazlaže da je novu Odluku o porezima potrebno donijeti
budući da je izmjenama zakona dosadašnji porez na vikend kuće zamijenjen novim porezom
na nekretnine. Prijedlog ove Odluke bio je i na javnom savjetovanju u trajanju od 30 dana,
prilikom kojeg nisu zaprimljeni nikakvi prijedlozi ili primjedbe. Zakonom je propisana visina
poreza nekretnine između 0,60 i 10,00 €/m2 nekretnine, a dosadašnji porez na vikend kuće
Općine  Breznica  iznosio  je  10,00  kn/m2,  odnosno  1,33  €/m2.  Ovim prijedlogom  umjesto
poreza na vikend kuće uveo bi se porez na nekretnine u visini od 2,00 €/m2.

Potpredsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi
od strane vijećnika.

Potpredsjednik daje prijedlog Odluke o porezima Općine Breznica na glasanje.

Zaključak: Odluka o porezima Općine Breznica je prihvaćena jednoglasno.

Toč. 2)
Odluka o visini poreznih stopa godišnjeg poreza na dohodak Općine Breznica

Potpredsjednik  poziva  pročelnika  da  obrazloži  ovu  točku  dnevnog reda.  Pročelnik
objašnjava da dosadašnje stope poreza na dohodak Općine Breznica iznose 22%, odnosno
33%, te ih je zbog toga potrebno uskladiti s novim izmjenama zakona kojima su za općine
propisane najviše stope poreza od 20%, odnosno 30%. Prijedlog ove Odluke je također bio na
javnom savjetovanju u trajanju od 30 dana.

Potpredsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi
od strane vijećnika.

Potpredsjednik  daje  prijedlog  Odluke  o  visini  poreznih  stopa  godišnjeg  poreza  na
dohodak Općine Breznica na glasanje.

Zaključak: Odluka o visini poreznih stopa godišnjeg poreza na dohodak Općine
Breznica je prihvaćena jednoglasno.

Toč. 3)
Odluka o povjeravanju ili prijenosu poslova utvrđivanja, evidentiranja, nadzora,

naplate i ovrhe radi naplate općinskih poreza Općine Breznica tokom 2025. godine

Potpredsjednik  poziva  pročelnika  da  obrazloži  ovu  točku  dnevnog reda.  Pročelnik
obrazlaže da se je novu Odluku o povjeravanju ili prijenosu poslova također potrebno donijeti
zbog zamjene poreza na vikend kuće porezom na nekretnine. 

Potpredsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi
od strane vijećnika.

Potpredsjednik daje prijedlog Odluke o povjeravanju ili prijenosu poslova utvrđivanja,
evidentiranja, nadzora, naplate i ovrhe radi naplate općinskih poreza Općine Breznica tokom
2025. godine na glasanje.

Zaključak:  Odluka  o  povjeravanju  ili  prijenosu  poslova  utvrđivanja,
evidentiranja, nadzora, naplate i ovrhe radi naplate općinskih poreza Općine Breznica
tokom 2025. godine je prihvaćena jednoglasno.



Toč. 4)
Odluka o raspoređivanju sredstava za redovito godišnje financiranje

političkih stranaka iz Proračuna Općine Breznica za 2025. godinu

Potpredsjednik  poziva  pročelnika  da  obrazloži  ovu  točku  dnevnog reda.  Pročelnik
podsjeća  da  se  radi  o  odluci  koja  se  donosi  svake  godine.  Odlukom je  propisana  visina
godišnjeg  financiranja  stankama  od  132,00  €  po  vijećniku  u  Općinskom  vijeću.  Zbog
održavanja lokalnih izbora ove godine sredstva će se isplaćivati tromjesečno, s time da će se u
tromjesečju kada će se održati izbori isplaćivati iznos razmjeran broju dana trajanja mandata u
tom tromjesečju.

Pročelnik  postavlja  i  pitanje  o  tome  kada  točno  počinje  mandat  vijećnika.
Potpredsjednik Nikola Podoljnjak odgovara da mandat vijećnika počinje teći konstituiranjem
novog sastava Općinskog vijeća.

Potpredsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi
od strane vijećnika.

Potpredsjednik daje prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za redovito godišnje
financiranje političkih stranaka iz Proračuna Općine Breznica za 2025. godinu na glasanje.

Zaključak: Odluka o raspoređivanju sredstava za redovito godišnje financiranje
političkih  stranaka  iz  Proračuna  Općine  Breznica  za  2025.  godinu  je  prihvaćena
jednoglasno.

Toč. 5)
Razno

Vijećnica  Jadranka  Bahlen  upozorava  Vijeće  da  koncesionar  Eko  Flor  d.o.o.  nije
podijelio stanovnicima odgovarajuće vreće za odvojeno sakupljanje otpada. Neka naselja su
dobila  samo  žute  vreće,  a  neka  samo  plave.  Isto  potvrđuje  i  vijećnik  Mario  Marenčić.
Pročelnik odgovara da Eko Flor tvrdi da su podijelili vreće. Općina također ima i određeni
broj vreća koje daje stanovnicima kojima nedostaju.

Dovršeno u 19:30 sati.

KLASA: 024-01/25-01/01
URBROJ: 2186-23-01-25-2
U Bisagu, 14.02.2025.

Voditelj zapisnika Potpredsjednik Općinskog vijeća
    Marko Futač            Nikola Podoljnjak


